
 
 
 

ÅDALSKOLEN 
 

SKOLEBESTYRELSEN 
 

Dagsorden 
 

 

 
Onsdag den 24. januar 2024 kl. 18:00 - 20:00 

 

Deltagere: Jesper Kortsen, Trine Vad Holm, Zenia Jacobsen, Abir Azzam, Maja  
                  Carroll, Rita Bjerregaard, Lone Dissing, Victoria El-Assil, Lene Bruun og  
                  Niels Ole D. Nielsen. 
 
Afbud:  
  
 

 
   

 
 

 

DAGSORDEN: 
 
 
 

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

2. Økonomi. 

3. Skolebestyrelsesvalg. 

4. Høringsbrev – ny tildeling skoleområdet. 

5. Forældrehenvendelse vedrørende skolebussens rute. 

6. Kameraovervågning på skolen. 

7. Opfølgning på punktet fra sidste skolebestyrelsesmøde vedr. årshjul. 

8. Meddelelser. 

9. Evt. 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 1: Godkendelse og 
underskrift af referat fra sidste møde 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Referatet indstilles til godkendelse. 
 
Forventet tidsramme 5 min. (18:00 – 18:05) 
 

 
BESLUTNING: Referatet godkendt. 
 
  

 
 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 2: Økonomi 

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Gennemgang og tilsyn af økonomi. 
   
Forventet tidsramme 5 min. (18.05 – 18.10) 
 

 
BESLUTNING: Ådalskolen havde i 2023 et overskud på over 500.000 kr. Det har ikke være hensigten 
at lave et overskud, men grunden til at det alligevel er sket er, at det i en længere periode af året ikke 
har været muligt at følge med i regnskabet på grund af indfasningen af et nyt regnskabssystem i Skive 
Kommune. Samtidig har vi fra central side fået besked om at holde tilbage med forbrug og kun købe 
det mest nødvendige. Desuden har vi sidst på året fået flere refusioner, som var højere end forventet. 
Vi kender endnu ikke budgettet for 2024, som er i gang med at blive udarbejdet.  

 
 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 3: Skolebestyrelsesvalg 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Ådalskolen har fået tilsendt en tidsplan for skolebestyrelsesvalg (forskudt) 2024. Vi skal på mødet se 
på hvilke opgaver, der skal løses i forbindelse med valget.  
Forventet tidsramme 20 min. (18.10 – 18.25) 
”Bilag vedlagt” 
 

 
BESLUTNING: Der skal udarbejdes valglister i uge 6. Vi kører forskudt valg, og der skal vælges 3 
bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. Det er Zenia, Rita og Maja, som er på valg.  
Valget skal annonceres på hjemmesiden og på Aula, og valglister lægges frem på skolen. Desuden 
sendes et skriv hjem til forældrene. Disse ting sørger Niels Ole for. 
Skolebestyrelsen skal ud at finde kandidater, bl.a. blandt de nye forældre.  
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 4: Høringsbrev – ny 
tildeling skoleområdet. 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING: Der skal gives høring på følgende forslag: 
 

- Høring om ”Ny tildeling skoleområdet. 
 
Er vedhæftet dagsorden 
Ligeledes er dagsordens punkt 4 fra mødet i Børne- og Familieudvalget d. 6.12.23 vedhæftet. 

 
Niels Ole deltager ikke i punktet. 
 
Forventet tidsramme 10 min. (18.25 – 18.35) 
 
 

 
BESLUTNING: Høringssvaret er gennemgået og drøftet. Bestyrelsen bifalder, at man peger på model 
2 og fastholder økonomien på skoleområdet. Model 2 er en fornuftig disponering i forhold til, at man 
tildeler efter elevtal samt klassekvotient. Bestyrelsen er positiv indstillet og laver fælles høringssvar 
med MED-udvalget. 
 

 
 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 5: Forældrehenvendelse 
vedrørende skolebussens rute. 
 

 
FREMSAT AF:  Jesper Ø. Kortsen 

 
SAGSFREMSTILLING: 
 
Forældre fra Rønbjerg har henvendt sig til et skolebestyrelsesmedlem vedr. skolebussens rute, da 
man ikke er tilfreds med den.  
 
Forventet tidsramme 15 min. (18:35 – 18:50) 
 
 

 
BESLUTNING: Sagen blev drøftet.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 6: Kameraovervågning 
på skolen. 
 

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 

 
SAGSFREMSTILLING: 
  
Ådalskolen har overvågningskameraer anbragt forskellige steder på skolens område, som både skal 
have et præventivt virke og samtidig give mulighed for at undersøge evt. hærværk og tyveri. Det 
nuværende system fungerer ikke optimalt mere, så der skal tages stilling til, om der fortsat ønskes 
kameraovervågning af skolens område, og evt. udarbejdelse af principper for dette. 
På skolebestyrelsesmødet d. 27. november 2023 blev der taget beslutning om, Niels Ole skulle sende 
skolens retningslinjer for Videoovervågning til skolebestyrelsen, og at det var skolebestyrelsen holdning, 
at det var en god ide at få udskiftet videoovervågning, men at de ønskede at høre lokal MED’s indstilling 
til det. Der har siden været afholdt møde i MED, og dette vil Niels Ole orientere om under punktet. 
 
Forventet tidsramme 20 min. (18:50 – 19:20) 
 
 

 
BESLUTNING: Der indkøbes nyt materiel til kameraovervågning, hvor kameraerne vil få samme 
placering, som de har haft i mange år. Nyindkøbet giver mulighed for, at der sættes 4 ekstra kameraer 
op. 
Det vil komme på som et punkt på næste dagsorden, hvor 4 nye kameraer evt. skal anbringes. 
 

 
 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 7: Opfølgning på punktet 
fra sidste skolebestyrelsesmøde vedr. årshjul. 
 

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 

 
SAGSFREMSTILLING: 
 
På sidste skolebestyrelsesmøde behandledes et punkt vedr. årshjul for skoleårets 
skolebestyrelsesmøder. Under dette punkt blev det besluttet, at man på kommende 
skolebestyrelsesmøder skulle tage følgende emner op: 
 

- 1. hjælp til børnene. 
- Brugen af sociale medier i skoletiden. 

 
Skolebestyrelsen skal under dette punkt vedtage, hvordan man fremadrettet vil arbejde med disse 
emner. 
 
Forventet tidsramme 20 min. (19:15 – 19:40) 
 

 
BESLUTNING:  
Førstehjælp skal der ikke arbejdes med på bestyrelsesplan. 
Det skal undersøges, om Teams bliver brugt på skolens mellemtrin, og hvis det gør, om det giver 
problemer blandt eleverne.  
 

 
 
 
 
 



 

 
DAGSORDENSPUNKT 8: Meddelelser 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 

Medarbejderrepræsentanter:  
                                       Skolebestyrelsens formand: 

                                Skolens ledelse:    
                      
                                Udvalg:  
 

Forventet tidsramme 10 min. (19:40 – 19:55) 
 

 
BESLUTNING: Der har været skoleindskrivning, hvor der var besøg af positive børn og  
forældre. 
Der køres vikingeemne på 0. årgang. 
Der er gang i forskellige aktiviteter i SFO, blandt andet udeliv og der er bygget med sne. 
Vi er ramt af sygdom i tiden, hvilket bl.a. har udsat en planlagt læsedag på 0. årgang. Vi skal både 
tage os af dem, som er ramt af sygdom, men også dem som stadigvæk er på arbejde. 
Vi har 3 lærere på videreuddannelse. De tager et diplommodul i skriftsproglige vanskeligheder i 
dysleksi. 
Der er fortsat problemer i forbindelse med forældres aflevering af børn om morgenen. Bl.a. hvor 
børnene sættes af. 
 
Der bliver kun en børnehaveklasse næste år. 
 

 
 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 9: Evt. 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 
  
Forventet tidsramme 5 min. (19:55 – 20:00) 
 
  
 

 
BESLUTNING:  
 
 

 
 
 
Jesper Ørbæk Kortsen             Zenia Jacobsen  Rita Bjerregaard 
 
 
 
 
Maja Carroll             Trine Vad Holm            Abir Azzam 
 
 
 
 



Lone Korre Dissing           Victoria El-Assil 

     


